
Alphen aan de

Besluitenlijst Gemeenteraad

Statu s

Datum

Aanvang

Locatie

openbare vergadering

woensdag 22 mei 2019
20.00 uur

Raadzaal gemeentehuis, Stadhuisplein I

Aanwezig:
Voorzítter: mevrouw J.W.E. Spies (burgemeester)

De griffier: mevrouw J.A.M. Timmerman
De raadsleden: mevrouw CJ. Blom-de Ruiter (ChristenUnie), de heren RJ. Blom (NieuwElan) en

P.B.W. Bontekoe (Lijst Bontekoe), mevrouw E. Braat (VVD), de heren M.H. du Chatinier
(ChristenUnie), R.B. Driesen (GroenLinks), H.H. Coes (PvdA) enJ.N. van Cool (CDA), mevrouwA. de

Groot-Slagter (RijnGouwelokaal), de heren C. van den Ham (D66) en R. van Heusden (NieuwElan),

mevrouw P.C.H. Hoogenes-van Noort (NieuwElan), mevrouwJ. Huls (Groenlinks), de herenJ.A. de

Jeu (NieuwElan) en W.A. van Kleef (GroenLinks), mevrouw l.A.H. van de Kolk (SP), mevrouw MJ.

Kottenhagen (CroenLinks), de heren RJ. van Kuijk (SCP), P.T.F. Langerak (NieuwElan) en B.M.

Leenaerts (VVD), mevrouw W.E.F.T. van der Louw-Vergeer (CDA), de heren PJ.A. Morssink (D66)

en H.F.A. van der Nat (SP), mevrouw A.M. Noordermeer-Krommendam (VVD), de heer B. van

Polanen (VVD), mevrouw E.F.M. Scholtens (CDA), de heren E. Straver (PvdA) en H.C. Uittenbogaart
(NieuwElan), mevrouw M.R. Verkleij-Lemmers (CDA), de heer M. Vermeulen (CDA), mevrouw W.E.

Verschuur (BeterAlphen), de heer P.A.G. Versteeg (NieuwElan), mevrouw M.C.M. de Vos-Verwaijen
(VVD), de heren M. de Vries (D66), B. Wienbelt (VVD),J.P. Wijnhorst (CDA), E. Zevenbergen
(NieuwElan) en FJ.H. van Zuylen (GroenLinks)

verder de wethouders: G.P. van As (NieuwElan), J.A. de Jager (CDA), L. Maat (GroenLinks), J.G.

Schotanus (NieuwElan) en CJ. van Velzen (CDA)

Afrrezig: mevrouw L. Godart (NieuwElan)

Voorafgaand aan de vergadering wordt een petitie aangeboden aan wethouder Maat

voor behoud van kinderboerderij Bospark. De wethouder ziet de petitie als uiting van

grote betrokkenheid bij de kinderboerderij. Het college onderschrijft de

(cultuurhistorische) waarde van het hertenkamp en de kinderboerderij. Echter de

kinderboerderij kampt met f¡nanciële problemen. Het is nu aan de raad om over

eventuele sluiting van de kinderboerderij een besluit te nemen.

Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom. Mevrouw

Godart is afwezig.

Er worden twee moties vreemd ingediend: Europese subsidies en het opnemen van

een partici pati eparag raaf i n raad svoorstel Ie n.

Mevrouw Verschuur uit haar ongenoegen over de wijze van communiceren rond het

verwijderen van afvalcontainers hetgeen tot onrust bij de bewoners heeft geleid.

I a Benoeming en beëdiging raadscommissielid mw C.T.H.M. Messing (D66) (237715')
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Mevrouw Messing wordt unaniem benoemd tot raadscommissielid (D66) en legt de

belofte af.

Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering I I april 2019

De bes I u iten I ij st wordt ongewijzi gd vastgesteld.

Vragen raadsleden

Mevrouw Verschuur stelt vragen over uitstel isolatiemaatregelen aan de senioren

woningen aan de Magnolialaan. Wethouder Van As zal Woonforte aanspreken op de

omschreven woonsituatie. Maandag 27 mei as. staat een stakeholdersbijeenkomst

van Woonforte gepland, waarvoor ook de raadsleden zijn uitgenodigd. Hij roept de

raadsleden op daarbij aanwezig te zijn. Maandag 27 mei,l2.l5 uur (in Alfreds).

Mevrouw Kottenhagen.'in juni staat bespreking van het raadsvoorstel Loefzijde

Boskoop gepland, over het bouwen van I I woningen in het Spoorbos. De raad heeft

zich negatief uitgesproken over eerdere woningbouwplannen in op deze locatie. Er is

echter sprake van in het verleden gedane toezeggingen aan de ontwikkelaar van dit
plan. Wethouder Van As zegt desgevraagd toe de raad voor de commissievergadering

te informeren over de inhoud van die toezeggingen.

De heer Van Kuijk stelt vragen over te nemen lokale maatregelen om een dreigende

energiekloof (mensen met een kleine beurs dreigen de dupe te worden) te

voorkomen? Aan welke praktische sociale maatregelen wordt gedacht voor de minder

draagkrachtigen in de gemeente? Hoe denkt het college lokaal de juiste condities te

kunnen scheppen voor een gezamenlijke en eerlijke energietransitie?

Wethouder Maat wijst erop dat voor de energietransitie de richtlijnen en wetten die

uit het Nationale Energie Akkoord gaan komen van belangzijn. Deze richtlijnen gaan

ook in op het haalbaar en betaalbaar houden van de energietransitie zowel voor de

gemeenten als de inwoners. Dat betekent niet dat het college in afwachting hiervan

stilzit. Hij schetst een aantal ontwikkelingen: samen met bewoners uit het Rode Dorp

is een werkgroep gestart om de rest van de bewoners in de wUk (met een

koopwoning) te ondersteunen en te stimuleren om energiebesparende maatregelen

in hun woning te gaan nemen, geldzorgmaatjes, energiecoach (t.b.v.

gedragsverandering), de mogelijkheid wordt verkend voor een pilot project waarbij

een flink aantal huurwoningen energetisch verbeterd kan worden, stimuleren

energiecoöperaties zoals Zon op Alphen, duu rzaamheidsleni ngen,

duurzaamheidssubsidies, energiescan etc. Na de zomer is een informatiemarkt
duurzaamheid voorzien waarin de laatste stand van zaken wordt toegelicht.
De heer DeJeu verwacht dat in de Algemene Ledenvergadering van de VNG in juni

veel aandacht zal zijn voor de kosten in de Wmo en de jeugdzorg en die van de

energietransitie en klimaatadaptie. Hij vraagt het college namens Alphen aan den Rijn

bij stemming over mogelijke moties en of amendementen de posit¡e van de

gemeenten te versterken. lndien mogelijk in de tijd, kan het in te nemen standpunt
van de gemeente worden gesondeerd bij de fractievoorz¡tters.
Wethouder DeJager is morgen aanwezig bij de C40 en ziet deze oproep als steun in

de rug. Het college grijpt alle mogelijkheden aan voor een lobby richting de minister

omdat meer geld voor jeugdhulp nodig is. Allereerst steunen we de open brief van de

VNG aan de minister en uiteraard steunen we moties en amendementen in dezelfde

lijn tijdens de ALV van de VNG op 5 juni. Ook grijpt het college alle mogelijkheden
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aan voor een lobby richting het Rijk om de energietransitie en klimaatadaptatie
haalbaar en betaalbaar te houden. Waar mogelijk, worden fractievoorzitters bij
standpuntbepalin g betrokken.

Lijst ingekomen mededelingen en brieven
Verzoeken aan agendacommissie om de volgende stukken te bespreken in
commissieverband:
. Collegebesluit Wateroverlast Boskoop - Verslag informatiebijeenkomst over

wateroverlast Gouwepolder op 5 september 2018 (245328);
. Collegebesluit Bestuurlijke rapportage Participatiewet (245336)
. Collegebesluit Co-financiering Regiodeal Bodemdaling (247190)
. Collegebesluit en -brief herziening bestemmingsplan Weidelanden (percentage

sociale woningbouw) (23a86.l )

. Collegebesluit en -brief Sociale Kaart en informatievoorziening aan inwoners
(251 321 ) (korte bespreking over verbetering zichtbaarheid informatie)

Overig:
. Collegebesluit Brief aan de provincie inzake provinciale rol op terrein van cultuur

(24551 8): betrekken bij bespreking Cultuurvisie
. Collegebesluit en -brief inzake onderhoud Reijerskoop 4a, the Cube, in Boskoop

Qa7886): betrekken bij bespreking in cie SMD op l3 juni as.

. Collegebesluit jaarrekening Theater Castellum 2018 (informele kapitaalstorting
van € I65.080,- ter dekking van het negatieve rekeningresultaat (tlv Algemene

Reserve)) Qa6799): resultaten van eerder vastgesteld plan van aanpak Castellum
bespreken vóór de begrotingsbehandeling

. Collegebeantwoording vragen van raadslid Van Cool (CDA) (4 april) over
Vrijwilligerstekort zwembad De Hazelaar: de heer Van Cool komt met een nader

voorstel voor bespreking van het vrijwilligersbeleid: welke rol kunnen vrijwilligers
spelen in de participatiemaatschappij en wat is daarvoor nodig?

. Collegebeantwoording vragen raadslid mevrouw Van de Kolk (SP) (l8 april) over
huurverhoging Woonforte: ontbrekende deel beantwoording wordt volgende week

alsnog aangeleverd.
. Brief Sociale Alliantie Lokale maatregelen over voorkomen ontstaan energiekloof

(25 1 355): betrekken bij informatiemarkt duurzaamheid.
Met de overige afdoeningsadviezen wordt ingestemd.

HAMERSTUKKEN

MeerjarenPerspect¡ef Grondexplo¡tat¡es 2019 (242387), met de 8" wijziging van de

Programmabegroting 201 9, vaststellen

De raad besluit unaniem:
I het Meerjarenperspectief Grondexploitaties (MPG) 2019 en de daarbij behorende

bijlagen vast te stellen;
2 de financiële mutaties op basis van het geactualiseerde MPC 2019 te verwerken in

de jaarrekening 2018;

3 het resultaat op afgesloten projecten van € 93.881 vast te stellen;
4 de tussentijdse winstnemingen op de grondexploitaties van € 1.643.300 vast te

stellen;
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5 de verhoging van de verliesvoorzíeningen van per saldo € 1.443.O10 vast te
stellen;

6 de getroffen reservering in de Reserve Crondexploitaties ter grootte van

€ 1.860.000 ten behoeve van investeringskredieten Archeon-Burggooi
(raadsbesluit 2O171167289) in totaliteit met € 1.032.597 te verlagen ten gevolge

van:

a. verwerking in de grondexploitatie van de projectschadecompensatie

ter grootte van € 1.0.l0.000;

b. gerealiseerde uitgaven op het investeringskrediet ter grootte van

€ 22.597;
7 de getroffen reservering in de Reserve Grondexploitaties ter grootte van

€ 5.816.000 in verband met vroegtijdige winstneming in drie jaar af te bouwen,
waarbij deze in 2018 wordt verlaagd met € 2.316.000.

8 de mutaties van beslispunten 3, 4, 5, 6 en 7 te storten in c.q. te onttrekken aan

de Reserve grondexploitaties;
t het saldo van de reserve grondexplo¡taties 2019 van €7.948.374 vast te stellen

en hiervan € 4.327.4O3 te reserveren, bestaande uit:
a. de resterende reservering ter grootte van € 827.4O3 ten behoeve van

i nvesteri n gs kredieten Archeon-Bu rggooi (raadsbesl u it 2 0 I 7 I 1 67 289);

b. de resterende reservering ter grootte van € 3.500.000 in verband met
vroegtudige winstnemi n g ;

l0 het saldo van de Reserve grondexploitaties na verwerking van de onder 9a en 9b
genoemde reserveringen, zijnde €.3.620.971, te storten in de Algemene Reserve;

I I de bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen.

Wensen over concept lnkoop- en aanbestedingsbeleid en de Algemene
inkoopvoonraarden voor leveringen en diensten Gemeente Alphen aan den Rijn

(241606), uiten
Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van l6 mei 2019.
Stemverklaring: de heer Van den Ham complimenteert het college met voorliggend
stuk en dringt aan op een evaluatie van het beleid binnen twee jaar.

De raad besluit unaniem: de volgende wensen te uiten over het inkoop- en

aanbestedingsbeleid 201 9-2021 en de Algemene inkoopvoorwaarden voor
leveringen en diensten Gemeente Alphen aan den Rijn:

I focus op versterking van de lokale economie/ lokaal ondernemerschap;
2 focus op circulaire economie en biodiversiteit;
3 kUk in de aanbesteding naar het sociaal beleid van de ondernemingen;
4 evaluatie van het beleid over 2 jaar waarbij ook de lokale economie en de

afwijkingen van het beleid worden meegenomen;
5 bekijk en bespreek tussentijds met de raad hoe de aanbesteding uitpakt in de

praktijk met aandacht voor Social Return on lnvestment (SROI) en Right to
Challenge;

6 kUk goed naar de prijs- kwaliteit verhouding waarbij kwaliteit de doorslag geeft;

7 formuleer op korte termijn beleid op het gebied van Right to Challenge.

Visie op doorontwikkeling bedrijventerreinen ITC en PCT in Hazerswoude-Dorp
(21t 539), met de 3. wijziging van de Programmabegroting 2019 vaststellen

7
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Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van 9 mei 20.l9.

Stemverklaringen:
De heer Van Kuijk: de fractie van SCP stemt in met voorliggende besluit maar heeft

grote zorg over de verdere doorontwikkeling van PCT terrein en waarschuwt voor

teveel ruimte voor tuinbouw ten koste van ruimte voor sierteelt.

De heer Goes: PvdA stemt niet in: verruiming van het percentage kasoppervlak is

onaanvaardbaar en gaat ten koste van de Creenport.

De heer Morssink: de fractie van D66 is niet erg gelukkig met de voorgestelde

ontwikkeling. Anderzijds: er moet wel wat gebeuren. Hij pleit voor een evaluatie

alvorens wordt besloten over nog verdere doorontwikkeling van het PCT terrein.

De raad besluit met de stemmen van de PvdA tegen:

I de 'Visie op doorontwikkeling ITC en PCT' vast te stellen, met de volgende

doelstellingen:

a het ITC is een Greenport georiënteerd terrein, dat zal verkleuren naar een

algemeen bedrijventerrei n;

b het PCT blUft voor de sierteelt, verruiming percentage kasoppervlakte is

gewenst;

c de infrastructuur en openbare ruimte op ITC en PCT worden versterkt;

d ITC en PCTworden verduurzaamd,

2 voor de uitvoering van de 'Visie op doorontwikkeling ITC en PCT' de volgende

budgetten beschikbaar te stellen:

a € t.100.000,- diverse investeringen (infrastructurele werken);

b € 500.000,- diverse projecten (kleine werken, plankosten);

3 bovenstaande investeringskredieten (2a) te activeren en conform de Nota Activa

en deze in 30 jaar lineair af te schrijven;

4 de kapitaallasten (afschrijving en rente) van de onder beslispunt 2 genoemde

investerings- en projectbudgetten ad. € 2.026.250,- te dekken door deze ten

laste te brengen van de hiervoor beschikbare ruimte in de reserve Bovenwijkse

voorzrenrn9en;

5 de verwachte toekomstige bijdragen van ontwikkelaar en ondernemers in het

gebied (totaal) ad. € 662.022,- te storten in de reserve Bovenwijkse

voorzieningen ter dekking van de hiervoor genoemde investerings- en

projectbudgetten;

6 bovenstaande mutat¡es in de Programmabegroting 2019 te verwerken door het

vaststellen van de le (neutrale) wijziging.

Extra middelen voor realisatie Fietsbrug Aarkanaal (2363291, met de 4. wijziging van

de Programmabegrotin g 2019, beschikbaar stellen

Aan de orde geweest in de raadscommissievergadering van 9 mei 2019.

Stemverklarinoe n:

De heer Zevenbergen is tevreden met beantwoording van zijn vragen over de

gevolgen voor het losloopgebied honden.

Mevrouw Noordermeer is op zich voor bevorderen van fietsverkeer maar kan op dit
moment niet instemmen met het voorliggende voorstel. De VVD wil eerst helder

inzicht in het totale financiële plaatje van de gemeente (bij kadernota) alvorens

hiervoor geld beschikbaar te stellen.

De heer Van der Nat is tegen dit voorstel: kost te veel geld dat beter besteed kan
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worden.
Mevrouw Verschuur stemt niet in met voorstel. Roept op een eenvoudige brug te
realiseren en er geen megalomaan project van te maken.

De raad besluit met de stemmen van VVD, SP en BA tegen:

I een investeringskrediet van € 4.250.000,- beschikbaar stellen voor de realisatie

van een fietsbrug over het Aarkanaal;

2 de investering te activeren en af te schrijven in 40 jaar;

3 de investering te dekken middels een:

a Subsidie Provincie ad. € 2.800.000,- (nog niet beschikt);

b Subsidie Holland Rijnland ad. € 900.000,- (beschikt);

c Onttrekking aan de reserve AMI ad. € 300.000,-;
d Onttrekking aan de reserve Verkeer ad. € 250.000,-;

4 de nog niet gedekte rentekosten ad. € 281 .875,- te dekken middels een

onttrekking aan de algemene reserve en deze te storten in de reserve

Verkeerstructu u rvis ¡e;

5 de wijziging van de programmabegroting 20.l9 vast te stellen.

Krediet voor de aankoop perceel grond t.b.v. compensat¡e locatie Weswaartpark
(146918), met de 6" wijziging van de Programmabegroting 2019, beschikbaar stellen

Stemverklarino van mevrouw Van der Louw: de CDA-fractie vindt het belangrijk dat

LTO, Staatsbosbeheer en de gemeente in gesprek gaan over agrarisch natuurbeheer.

De raad besluit unaniem:
1 een krediet, groot € 568.650,-- beschikbaar te stellen voor de aankoop van een

perceel grond, kadastrale aanduiding Hazerswoude, sectie H, nummer 761 (ged.),

groot 8.97.75 hectare;

2 de investering, conform de nota Activeren en Afschrijven 2018, te activeren op de

balanspost Strategische gronden en hier de interne rekenrente (2,5%) over

berekenen;

3 de structurele rentekosten vanaf 2O20 ad.€ 14.2]6,- te dekken door het inzetten

van in 2020 vervallen rentekosten als gevolg van inbreng van strategische
gronden in grondexploitaties;

4 voor de genoemde mutaties de 6e wijziging van de Programmabegroting 2019

vast te stellen.

Middelen voor de extra kosten projectorganisatie als gevolg van het verlengen van de

Gemeenschappelijke Regeling De Oude Rijnzone tot 3l december 2021 (243312),

beschikbaar stellen
De raad besluit unaniem:

I in te stemmen met het beschikbaar stellen van € 51.070,- voor de extra kosten

van de projectorganisatie als gevolg van het verlengen van de

Gemeenschappelijke Regeling De Oude Rijnzone tot 3l december 2021;
2 in te stemmen met het dekken van dit bedrag (ad. € 51.070) uit de stelpost

lndexering Budgetten;

3 in te stemmen met het storten van de dekking uit de stelpost lndexering
Budgetten in de reserve plankosten;

4 in te stemmen met hetverwerken van bovenstaande mutaties in de begroting via

een verzamelbegrotingswijziging bij de Voorjaarsnota 20.l 9.

IO
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Definitief besluit onttrekking percelen aan het openbaar verkeer ter plaatse van

RündUk 248-250 en Rijndijk 264-268 in Hazerswoude-Rijndük (228531), vaststellen

De raad besluit unaníem:

I het onttrekken aan het openbaar verkeer van een deel van perceel (met kadastrale

aanduiding Hazerswoude sectie B nummers 2769 en 2098) ter plaatse van

Rijndijk 248-250 te Hazerswoude-R¡ndijk op grond van de Wegenwet vast te

ste I I en;

2 het onttrekken aan het openbaar verkeer van een deel van het perceel (kadastrale

aanduiding Hazerswoude sectie B nummer 924) ter plaatse van Rijndijk 264 -
268 te Hazerswoude-R¡ndijk op grond van de Wegenwet vast te stellen.

3 het definitieve besluit ter inzage te leggen.

Conceptprogrammabegrot¡ngen 2020 gemeenschappelijke regelingen (245814),

instemmen met indienen zienswijzen

De raad besluit unaniem in te stemmen met het indienen van de zienswijzen op de

ontwerpbegrotingen 2020 van de volgende gemeenschappel ijke regeli ngen :

a Holland Rijnland

b Veiligheidsregio Hollands Midden (VRHM)

c Regionale Dienst Openbare Gezondheidszorg Hollands Midden (RDOG)

d Omgevingsdienst Midden Holland (ODMH)

e Oude Rijnzone (ORZ)

f Promen.

Algemeen Privacybeleid van de Gemeente Alphen aan den Rün (245487),

onderschrijven

De raad besluit unaniem het Algemeen Privacybeleid van de Gemeente Alphen aan

den Rijn, door het college vastgesteld op 8 mei 2018, te onderschrijven

Formats van de Programma's I t/m 6 van de Programmabegroting 2019 als kader

voor de Programmabegrotingen met ingang van 2O2O, vaststellen

Stemverklaringen:

De heer Van Gool: maakt een compliment over de grote stappen die zijn gemaakt in
het schrappen van een aantal overbodige indicatoren. Vraagt wel de "begroting in één

oogopslag" en het digitaal ontsluiten van de begroting voortvarend op te pakken.

De heer Du Chatinier wijst op de noodzaak om niet alleen in alle beleidsnota's maar

ook in elk besluit/raadsvoorstel indicatoren op te nemen: er kunnen immers nieuwe

indicatoren bijkomen of indicatoren kunnen wijzigen.
De raad besluit unaniem:

I bijgevoegde formats van de Programma's I tot en met 6 van de

Programmabegroting 2019 als kader voor de Programmabegrotingen met ingang

van 2020 vast te stellen;
2 in de Programmabegrotingen met ingang van 2O20 de indicatoren te hanteren die

in deze formats zijn opgenomen, waarvoor de volgende randvoorwaarden gelden:

a in de Programmabegroting worden in principe alleen effectindicatoren, die

iets zeggen over het maatschappelijk resultaat, opgenomen;
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b resultaatindicatoren, die iets zeggen over prestaties, worden alleen dan in
de Programmabegroting opgenomen als geen effectindicatoren
beschikbaar zijn c.q. deze een duidelijke toegevoegde waarde hebben;

c I de uit de Programmabegroting 2019 geschrapte indicatoren, zoals

opgenomen in de bijgevoegde overzichtslijst, komen in hun

samenhang aan de orde in afzonderlijke (thema)bijeenkomsten;

2 hiervoor wordt een meerjarige kalender vastgesteld;
d de onder I t/m 2c opgesomde randvoorwaarden en daarmee vastgestelde

method¡ek wordt éénmaal per 4 jaar (bij voorkeur elke raadsperiode) door
de auditcommissie geëvalueerd,

3 vast te stellen dat deze methodiek van indicatoren ook wordt gehanteerd bij
toekomstige en (al) in voorbereiding zijnde (beleids)nota's;

4 met ingang van de Programmabegroting 2020 in de programma's een

begrijpelijker taalgebruik - zoals uitgewerkt in een voorbeeldtekst - toe te
passen;

5 in de "Begroting in één oogopslag" inzicht te geven over:

a inkomsten en uitgaven per voor de inwoner herkenbaar thema of
programma;

b wat de gemeente anders gaat doen dan in het voorgaande jaar;

c hoeveel de inwoner gaat betalen aan (woon)lasten in vergelijking met
vorig jaar.

6 de op I november 2018 aangenomen motie 'Transparant begroten en

verantwoorden' hiermee als uitgevoerd te beschouwen, met uitzondering van de

digitale ontsluiting zoals o.a. bedoeld in bullit 5 van de motie;
7 de opdracht aan de AC zoals verwoord in het raadsvoorstel maart 2019, nr

2351.l8 eveneens als beëindigd te beschouwen, met dien verstande dat de AC dit
in gang gezette proces van doorontwikkeling een vervolg geeft om het verder te
optimaliseren, waarbij de digitale toegankelijkheid van de begroting specifiek
wordt betrokken.

Moties en sluiting
Motie Europese subsidies van RCL, Lijst Bontekoe, D66, SGP, CDA, GL en PvdA

De motie wordt toegelicht door mw De Groot en roept het college op onderzoek te
doen naar de mogelijkheden van Europese subsidies en dit niet alleen te beperken tot
het onderwerp duurzaamheid, maar ook op andere beleidsterreinen, en ter
gelegenheid van de begrotingsbehandeling in oktober 2O19 met een plan van aanpak
te komen en de raad een overzicht te verschaffen van de tot op heden door het
aanstellen van de subsidioloog behaalde opbrengsten en de hieraan verbonden
kosten, derhalve een kosten/batenanalyse.

Wethouder Maat plaatst kanttekeningen bij het NOS onderzoek, waaruit zou blijken
dat Alphen a/d RUn minder subsidie dan andere gemeente ontvangt. Het gaat immers
niet alleen om projectsubsidies. Om in aanmerking te komen voor subsidies moet
veel werk worden verzet. Een subsidioloog is inmiddels aan het werk, formeel per 'l

juni as. Moet zich actief inwerken in Europese netwerken, dat kost tijd: de kosten
gaan voor de baten uit. Veel Europese subsidies worden alleen gehonoreerd als er
sprake is van internationale samenwerking. Bovendien wordt veel Europees geld
verdeeld door tussenkomst van de provincie. We hebben een subsidieloket dat zich
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naast Europese subsid¡e ook richt op subsidiemogelijkheden van de regio, provincie

en rijk. De wethouder zegt toe vóór de begrotingsbehandeling een overzicht aan te
bieden van hetgeen op dit vlak tot nu toe is gerealiseerd en met welke inzet.

Voor dit moment is de motie hiermee voldoende besproken, deze wordt niet in
stemming gebracht.

Motie part¡cipatie paragraaf in raadsvoorstellen (D66, RGL, Lijst Bontekoe, SGP, CDA,

VVD, CU en PvdA)

De motie wordt toegelicht door de heer De Vries en roept het college op in ieder
raadsvoorstel aan te geven welke maatschappelijke organisaties betrokken zijn en

waarom voor een bepaalde wijze van participatie is gekozen. En in ieder
raadsvoorstel een korte samenvatting op te nemen van de inbreng van deze

maatschappelijke organisaties en de reactie van het college met betrekking tot deze

inbreng.

Wethouder Schotanus merkt op dat in ieder raadsvoorstel een paragraaf participatie
is opgenomen waarin het proces van communicatie/part¡cipat¡e staat beschreven. Hij

doet de suggestie de uitwerking van de motie in de werkgroep Lokale democratie te
bespreken.

De motie wordt in stemming gebracht.

Stemverklarinqen:

De heer De Jeu zal voor de motie stemmen maar verzoekt om de uitwerking van deze

motie in commissieverband te bespreken en daarbij de consequenties (in breed

opzicht: wat doet de gemeente in de samenleving) inzichtelijk te maken.

Mevrouw Verschuur stemt in met de motie, juist om de ondeugdelijke wijze van

communiceren rond het verplaatsen van afvalcontainers te voorkomen.

De raad besluit de motie unaniem aan te nemen.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 27 juni 2019,
de griffier. de voorzitter,

drs. J.A.M. Timmerman W.E. Spies
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Vreemd aan de orde bij de agenda van de gemeenteraad van 22 mei 2019

De gemeenteraad van Alphen aan den Rijn, in vergadering bijeen op22 mei 2019

OVERWEGENDE DAT

de NOS ondezoek heeft gedaan naar de verdeling van de Europese subsidies in Nederland;

uit dit ondezoek blijkt dat de gemeente Alphen aan den Rijn € 24,00 netto subsidie per
inwoner ontvangt en dat deze subsidie 1 18 extra banen oplevert;

de gemiddelde subsidie per gemeente € 60,00 netto per inwoner bedraagt;

de gemeente Alphen aan den Rijn derhalve aanzienlijk minder ontvangt dan de gemiddelde
netto subsidie per inwoner;

in het collegeprogramma 2018-2022 is opgenomen dat de gemeente een subsidioloog
aanstelt die subsidiemogelijkheden voor het onderwerp duurzaamheid in Europa, bij het Rijk
en de provincie gaat aanboren, waarvoor een bedrag ad € 400.000,00 wordt uitgetrokken;

VERZOEKT HET COLLEGE:

ondezoek te doen naar de mogelijkheden van Europese subsidies en dit niet alleen te
beperken tot het ondenruerp duuzaamheid, maar ook op andere beleidsterreinen, en ter
gelegenheid van de begrotingsbehandeling in oktober 2019 met een plan van aanpak te
komen;
ter gelegenheid van de begrotingsbehandeling in oktober 2019 de raad een overzicht te
verschaffen van de tot op heden door het aanstellen van de subsidioloog behaalde
opbrengsten en de hieraan verbonden kosten, derhalve een kosten/batenanalyse.

En gaat over tot de orde van de dag!

Ank de Groot Peter Bontekoe Maurits de Vries Hans van Kuijk

SGPRijnGouweLokaal Lijst Bontekoe D66

Jeroen van Gool René Driesen Henk Goes
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Motie vreemd: beschrijving participat¡e ¡n raadsvoorstellen

De Raad van Alphen aan den Rijn, in vergadering bijeen op22mei2OL9,

Overwegende dat

Het belangrijk is om maatschappelijke organisaties (zoals dorpsoverleggen en andere

belangengroepen) vroeg in het proces te betrekken bij besluitvorming.
De betrokken maatschappelijke organisaties moeten kunnen terugzien hoe hun bijdrage is
gewogen bij het tot stand komen van het raadsvoorstel.
De gemeenteraad de bijdragen van de betrokken maatschappelijke organisaties en de wijze
van participatie moet kunnen meewegen in het beoordelen van een raadsvoorstel.

Constaterende dat:

Het coalitieakkoord de ambitie uitspreekt om samen te werken met inwoners,
buurtorga nisaties en verenigingen.
Het raadsvoorstel standaard een hoofdstuk participatie bevat.

Dit hoofdstuk niet de afwegingen bevat op basis waarvan het college heeft gekozen voor een

bepaalde vorm van participatie en welke maatschappelijke organisaties hiervoor (expliciet)

zijn uítgenodigd.
Dit hoofdstuk vaak niet voldoende inzicht geeft hoe de inbreng van de verschillende
maatschappelijke organisaties heeft bijgedragen aan het voorstel.
De motie 'sturen op hoofdlijnen' van 12 juli 2018 nog te weínig toegepast wordt.

Roept het College op:

ln ieder raadsvoorstel aan te geven welke maatschappelijke organisaties betrokken zijn en

waarom voor een bepaalde wijze van participatie is gekozen.

ln ieder raadsvoorstel een korte samenvatting op te nemen van de inbreng van deze

maatschappelijke organisaties en de reactie van het college met betrekking tot deze inbreng

En gaat over tot de orde van de dag

Maurits de Vries Ank de Groot

D66 RijnGouwelokaal

Vanessa Scholtens

CDA

Bas Leenaerts

VVD

Peter Bontekoe

Lijst Bontekoe

Michel du Chatinier

ChristenUníe

Hans van Kuijk

SGP

Henk Goes

PvdA

ll

CDA


